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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
MARÍTIM DEL DIA 30 DE NOVEMBRE DE 2021

En el Centre Municipal de Joventut d'Algirós, situat al carrer Campoamor, 91, a les 19:00
hores del dia 30 de novembre de 2021, davall la Presidència de la Sra. Gloria Tello Company, es
va reunir en sessió ordinaria, el Consell del Districte Marítim, amb l'assistència dels components
del mateix, pel Grup Compromis, la Sra. Dolores Benlloch Pérez, el Sr. Alexandre Crespo i Durà
i el Sr. Vicent Villanueva Ballester, pel Grup Socialista, el Sr. Pablo Ruíz López i el Sr. Luis
Miguel Arroyo González, pel Grup Popular, el Sr. Fernando Argente Ródenas i la Sra. Mª
Carmen Sánchez Martínez, pel Grup Ciutadans, el Sr. Marcos Serna Eslava i, pel Grup Vox, el
Sr. Pedro Martínez Ábalos, actuant com a Secretaria la Sra. Teresa Hernández Briones.

Disculpa la seua assistència el Sr. Emiliano García Domene (vicepresident).

Oberta la sessiò per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents acords.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2021 2

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, si és el cas, de l'Acta de la sessió anterior.

S'aprova l'acta per unanimitat.

2 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000249-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Ciutadans al Consell del Districte Marítim sobre
millores en seguretat viària.

 

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras comprobar que en los proyectos de “decidimVLC” de 2020-21, no hay propuesta que
pueda solucionar el problema que acontece la zona, volvemos a presentar la misma moción para
mejorar la zona.

Desgraciadamente vemos como cada año sufrimos accidentes de tráfico que nos hacen
perder seres queridos. Estos accidentes no solo ocurren en las autovías, sino que también suceden
en nuestras calles más cercanas. Por ejemplo, en la calle Clariano con Blasco Ibáñez, podemos
observar cómo están colocadas unas flores en recuerdo a las víctimas que perdieron la vida en
dicho punto y eso es algo que no podemos permitir que vuelva a suceder.

Según una noticia publicada en prensa, existen más puntos conflictivos dentro de nuestro
distrito, como por ejemplo en la calle Serrería, a la altura de la estación, donde apenas cabe una
persona caminando ya que hay alcorques y un vallado que impiden el correcto paso de los
viandantes.

Por los motivos expuestos, desde el grupo municipal de ciudadanos proponemos,

1_Realizar un estudio de los puntos negros actualizado en el distrito marítimo, para poder
realizar modificaciones urbanas en base a sus resultados y así mejorar la seguridad vial.

2_Atender las demandas vecinales y realizar una ampliación de la acera en la calle Serrería
junto a la estación del Cabanyal paralela a la calle Manuela Estellés.

3_Intervenir a corto plazo en la intersección de la calle Clariano y avenida Cardenal
Benlloch con la avenida Blasco Ibáñez para evitar los accidentes que se producen, informando a
esta Junta de Distrito de la solución elegida. 
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2021 3

##ANEXO-1792709##

 

Fotografía 01. Vía Google 
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2021 4

Defensa la postura del Govern Municipal el vocal Pablo Ruíz. 

Sobre el punt 1, es rebutja la proposta ja que, per part de la Policia Local, ja s'estan
realitzant estudis sobre seguretat viària en tota la ciutat, centrats en la població més vulnerable.
D'altra banda, aclarir que no existeixen els punts negres que se citen en la proposta d'acord.

En relació al punt 2, es rebutja. Actualment s'està licitant el projecte de reurbanització de la
zona, en el marc del *EDUSI, que inclou la vorera esmentada.

Pel que fa al punt 3, apuntar que el mes d'octubre passat de 2020, després de registrar-se
dos abastos bastant seguits en el primer pas de vianants de *Clariano en el sentit d'eixida cap a la
V-21, es van canviar les fases per a fer un tancament simultani. El tancament progressiu que
existia anteriorment era correcte i segur si els conductors no cometien infraccions, però des del
servei de Mobilitat es va detectar que amb l'anterior tancament era freqüent l'existència de
conductors infractors i temeraris saltant-se el roig de Cardenal Benlloch d'eixida, per a després
saltar-se tots els rojos de les línies intermèdies, incloent el pas de vianants de Clariano.

No es tractava d'un defecte de disseny ni físic ni semafòric, sinó d'incivisme freqüent per
part de conductors temeraris. Encara així es va fer el canvi i des de llavors no s'ha detectat per
part del Servei de Mobilitat cap incident en aquest punt.

El vocal proponent de la Moció intervé per a dir, en primer lloc, que s'alegra que la Policia
Local estiga redactant el pla, encara que pensa que ja porten 6 anys per a això.

En segon lloc, afirma que ja sap que està contemplat en la *EDUSI però es necessita ara,
no quan s'aprove la *EDUSI i s'amplie la vorera. 

I, finalment, manifesta que el que més li fa mal és que part del grup municipal de
Ciutadans tenia relació amb aqueixa família i veure que quan veu una flor en aqueix semàfor
perquè ha mort una xica, li diguen que en l'entrada del túnel es posarà un pas de zebra i no es
vulga aprovar un estudi de seguretat viària en aqueix punt.

Després del debat, es procedeix a la votació de la Moció que queda rebutjada per 4 vots a
favor, 5 en contra i l'abstenció de la Presidenta.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2021 5

1.  

2.  

3.  

4.  

 

.

3 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000249-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Ciutadans al Consell del Districte Marítim sobre
l'eliminació del recreixement de la vorera al carrer Illes Canàries.

 

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Los vecinos de Marítimo nos han hecho llegar su inquietud ante la existencia de un
recrecimiento de la acera con forma triangular en el tramo situado en la calle Islas Canarias, entre
la calle Lebón y Luis Merelo y Más (plano 01).

Dicha ampliación, hasta la construcción de un nuevo edificio apenas era perceptible, pero
ahora con la nueva edificación finalizada, se ha convertido en un “añadido” (fotografía 01) cuya
eliminación permitiría mejorar la calzada y la acera.

Por los motivos expuestos, desde el grupo municipal de ciudadanos proponemos,

Qué los técnicos municipales de la Delegación de Desarrollo y Renovación Urbana
estudien si es viable normalizar la calzada de la calle Islas Canarias o consideran
conveniente mantener la acera con su forma actual.
En caso de que los técnicos vean viable su eliminación, que se proceda a la misma para
normalizar la situación de la calzada.
En caso de intervenir en la acera, cambiar el pavimento a baldosa lisa de 20x20, que se
coloca en el resto de la ciudad.
Si los técnicos consideran conveniente dejar la extensión, colocar algún elemento de
mobiliario urbano, por ejemplo bancos.
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##ANEXO-1792721##

 

 

Plano 01. Señalado en naranja el recrecido. 

 

 
 

Fotografía 01 
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2021 7

Es retira la Moció per part del grup proponent.

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000319-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa a
problemes de convivència ocasionats pel botelló en zona Places Cedre i Hondures.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

En los últimos meses se están produciendo que son fruto delmanifestaciones vecinales 
descontento generalizado debido a las continuas molestias que se producen al realizarse
“botellones” y demás actos lúdicos en la vía pública, haciendo muy difícil el descanso de los
ciudadanos incluso en días laborables.

Además, la nueva ordenanza de convivencia lleva un , ya que hay queretraso de 4 años
recordar que el 10 de mayo de 2017, la entonces concejala de Protección Ciudadana, Anaïs
Menguzzato, presentaba el proyecto de una ordenanza de civismo que debía dar respuesta a los
problemas de convivencia.

Los comportamientos que se suceden en la zona de terrazas de la plaza del Cedro y
Honduras incumplen diferentes normativas municipales y autonómicas, como la Ordenanza

.Municipal de Protección contra la Contaminación Acústica

Art. 16. Comportamientos.

1. No se consideran comportamientos vecinales tolerables, elevar el tono de voz, gritar,
vociferar, en especial, en horario nocturno, y en particular, la realización de estas actividades
incívicas en las zonas de uso residencial, docente o sanitario.

También se incumple la donde se dice,Ordenanza Municipal de Limpieza Urbana, 

TÍTULO II

DE LA LIMPIEZA DE LA VÍA PÚBLICA

CAPÍTULO I. DE LA LIMPIEZA DE LA VÍA PÚBLICA COMO CONSECUENCIA DEL
USO COMÚN GENERAL DE LOS CIUDADANOS.

Artículo 5. Regla general. Queda prohibido tirar y abandonar en la vía pública toda clase
de productos que puedan deteriorar el aspecto de limpieza de la Ciudad.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2021 8

1.  

2.  

3.  

Por otro lado, también se tiene que velar por el cumplimiento de las leyes autonómicas,
concretamente nos referimos a la Ley 10/2014, de 29 de diciembre, de Salud de la Comunitat

, que dice así en uno de sus capítulos,Valenciana

CAPÍTULO III

Limitaciones a la venta y consumo de bebidas alcohólicas

Artículo 69. Prohibiciones.

7. En la vía pública, excepto terrazas y veladores autorizados. No obstante, las ordenanzas
municipales podrán autorizar la venta, suministro y consumo de bebidas alcohólicas en
determinados lugares de la vía pública o en determinados días de fiestas patronales, locales o
festivos concretos o excepcionalmente con motivo de algún evento autorizado.

Tras ver la pasividad con la que trata este tema el gobierno municipal, donde vemos que se
está incumpliendo de forma sistemática el marco legal, produciendo malestar entre los vecinos al
no solucionar los problemas, desde el grupo municipal de Ciudadanos pedimos,

Se prepare y se publique un plan que solucione el problema y que se asegure el
cumplimiento de las ordenanzas de este Ayuntamiento y las leyes autonómicas.
Se mantenga informadas a las asociaciones vecinales de Honduras y Ciudad Jardín de los
detalles del plan, plazos de ejecución y su grado de cumplimiento.
Que se agilicen los plazos pendientes en el proceso de la nueva Ordenanza de Convivencia
Pública y que a su aprobación se disponga de los recursos necesarios para su aplicación de
forma inmediata.

La vocal del Grup Popular manifesta el seu suport a la moció com ja va fer el seu grup en
el Ple del 21 de setembre, en el qual van realitzar un acord de propostes en relació amb la
inseguretat ciutadana i a la convivència, dels quals, per exemple el número 9, diu que la Policia
Local de València, en coordinació amb el Cos de Policia Nacional, hauria d'implantar un
dispositiu especial i exclusiu per als casos de botelló que s'estaven produint, sobretot en la zona
del Marítim, en la plaça del Cedre i en Blasco Ibáñez, entre altres.En el següent Ple del mes
d'octubre, es va tornar a sol·licitar el mateix, no sols per als barris de Marítim sinó de tota la
ciutat de València, sobretot per la inseguretat ciutadana que provoca, sovintege, consum de coses
indegudes, soroll, brutícia, que aquests botellons provoquen a la nostra ciutat, però es van
centrar, sobretot, en les dues places esmentades. 

Defensa la postura del Govern Municipal el vocal Luis Miguel Arroyo González.

El botelló és causa de problemes de convivència, no d'inseguretat. Afecta al dret al descans
de les persones i s'està treballant per a evitar aquesta situació.

Per part de la Policia Local s'actua amb proporcionalitat per a atallar els problemes del
botelló i la forma en què es duu a terme a la ciutat de València, almenys, ens està estalviant les
imatges que s'han vist en altres ciutats d'altercats seriosos i importants.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2021 9

Amb el botelló no s'ha acabat, però s'avança en la bona direcció i s'ha minorat la seua
incidència.

En la plaça d'Hondures i el Cedre, la situació no està en els nivells de fa un o dos mesos.
Per tant hi ha avanços perquè s'està actuant.

Per part de la Policia Local s'han adoptat mesures que estan demostrant la seua eficàcia,
com la presència preventiva, closos, aigualejos, controls de trànsit, control de locals i terrasses,
tant en la zona d'Hondures com en la de Cedre.

En relació a aquesta situació, a més, amb caràcter permanent, preferentment els dijous,
divendres i dissabtes de cada setmana o vespres de festius, s'estableix un dispositiu de control de
zones d'oci de tota la ciutat, a fi d'evitar concentracions.

S'ha incrementat la presència policial en els torns de vesprada i nit en les zones on hi ha
més afectació, tant del servei ordinari com de reforç de personal operatiu.

S'està duent a terme una resposta policial per mitjà de l'establiment de dispositius de
control, a fi de vetlar pel compliment de les normes, mitjançant la prevenció, la realització de
vigilàncies estàtiques i la persecució de les infraccions.

Cal emmarcar el problema del botelló no sols des de l'àmbit de les molèsties que puga
ocasionar. Existeix una altra qüestió que s'ha d'abordar i que és com afecta als joves aquesta
pràctica que comporta la ingesta d'altes quantitats de begudes alcohòliques i com això es
converteix en un element bàsic de socialització.

La Policia Local és conscient i sensible davant la situació. Per això, cal assenyalar
l'important esforç que es realitza per a vetlar per la convivència ciutadana i el compliment de les
normes, més especialment, si cap, per la situació epidemiològica en la qual ens trobem.

Així per tant i com s'ha indicat, s'adopten mesures com la presència preventiva, closos,
aigualejos, controls de trànsit, controls de locals i terrasses i denúncies a persones; s'aplica la
contundència necessària amb proporcionalitat.

Quant a l'Ordenança de Convivència que s'aprovarà, servirà d'ajuda com a eina per a
facilitar el treball davant aquesta situació, encara que com ja s'ha indicat el problema de fons és
un altre.

L'Ordenança compleix tots els terminis establits, no porta cap retard en la seua elaboració i
està inclosa en el pla normatiu d'enguany. El procés de consulta pública i participació ciutadana
finalitza al llarg de l'actual mes. Per tant la transparència i els terminis es compleixen amb
caràcter general.

No es poden acurtar els terminis ja que això implicaria saltar-se les normes i els
procediments.
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El vocal del Grup Ciutadans explica que sap que no es poden acurtar termini però el
problema d'ara és real. Entén que els veïns no voldran esperar 2 o 3 anys al fet que s'aprove un
pla de convivència. Només es donen solucions per a aigualejos.

A l'afirmació del vocal de Govern relativa al fet que és un problema de la societat, entén
que és cert però es pregunta si s'ha fet algun programa perquè la gent jove bega menys, o alguna
campanya esportiva perquè juguen en les pistes de bàsquet, o si s'han posat en contacte amb la
Universitat perquè barre els seus jardins i no deixe passar a ningú.

Per part seua, el vocal del Grup Vox explica que la Policia Local sol ser coneixedora de
l'assumpte però el problema no és que els joves beguen, és que que no hi ha Policia Local. Per
molt bona intenció que tinguen, si es jubilen i no trauen oposicions, aqueix problema persistirà.

Respecte a la Policia Nacional, hi ha 80 per a tot el Marítim, en la caserna del carrer
Chulilla. Tenint en compte que van a torns de 3 i que la població del Districte és de 70.000
habitants, toquem a menys d'1 policia per 1000 persones. Cal contractar més policies locals.

El vocal del govern Vicent Villanueva, respon al vocal de Ciutadans respecte del tema de
l'oci, informant que, segons les dades de què disposa, amb la represa de l'activitat o la desaparició
de les limitacions horàries, s'ha produït un increment d'aglomeració de persones. S'ha format
l'Observatori de l'oci a la ciutat de València que està pendent per a constituir-se que la
representació veïnal i el sector de l'hostaleria nomene els seus representants. També participarà la
PLV. Aquesta és una iniciativa en el sentit d'establir alternatives a l'oci que no impliquen ser al
carrer bevent i cridant.Respecte de l'increment de la policia, no es tenen dades perquè no s'han
demanat en la moció. Però en la premsa s'ha publicat que hi ha hagut un increment de places de
policia local.

El vocal del Govern, Luis Miguel Arroyo González, explica que la taxa de reposició de
funcionaris la va establir Montoro, ministre del PP, i han de complir-se en tots els ajuntaments i
administracions públiques, i molts dels problemes de la falta de policia venen d'ací.

D'altra banda, matisa que els barris del Marítim no tenen 70.000 habitants sinó
probablement el doble.

Respecte a que en altres ciutats estan pitjor, no es tracta d'això, és un problema
generalitzat, un problema social que s'està tenint en tota Europa i en tot occident, es podria dir.
Hem arribat a aquest punt d'oci en el qual el botelló és el comodí de tota la joventut i és un
problema de la societat. No sap com hem arribat a aqueix punt ni com és la solució.

Finalment, indica que fa unes hores li han informat que s'han posat dos micròfons de
mesurament acústic en les zones afectades per a comprovar si són *AS o no.

Després del debat, es procedeix a la votació quedant rebutjada per 4 vots a favor, 5 en
contra i l'abstenció de la Presidenta.
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5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Popular al Consell del Districte Marítim relativa a la
reposició de l'arbratge en els escocells buits del Districte Marítim.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR,  AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Reposición de arbolado en alcorques vacíos de Marítimo

Hace más de un año, el Ayuntamiento de Valencia taló diversos árboles en el Distrito
Marítimo para posteriormente, y como nos dijeron los operarios, plantar ejemplares que no
echaran tantas raíces y que, en consecuencia, no levanten las aceras. A día de hoy, muchos de
estos alcorques se encuentran llenos de vegetación silvestre y/o carentes de árbol, ofreciendo una
imagen de completo abandono. Esta situación se reproduce en las jardineras con banco instaladas
hace ya varios meses en la Calle Ramiro de Maeztu, sin árbol en muchas de ellas. Adjuntamos
varias fotografías sobre el estado actual de algunos de estos alcorques.

Por todo lo anteriormente expuesto, se presenta la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

ÚNICA – Instar al Ayuntamiento de Valencia a plantar, a la mayor brevedad posible,
nuevos ejemplares arbóreos en todos aquellos alcorques del distrito Marítimo que se encuentran
actualmente vacíos y no incluidos en el Plan “Una Valencia més verda”, así como a mejorar la
limpieza y mantenimiento de dichos alcorques.
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La vocal del PP, Mª Carmen Sánchez, àmplia el tenor de la moció remetent-se a preguntes
ja formulades pel seu Grup Municipal a la Junta del Districte Marítim, i de les quals van obtindre
les següents respostes. A la pregunta relativa al nombre d'arbres plantats, a data de 3 de setembre
de 2021, es va contestar que ascendia a 127 i a la pregunta relativa a número arbres perduts la
resposta va ser de 276, la qual cosa llança un saldo negatiu de 149 arbres. Es desconeix el que ha
succeït des de la citada data fins a la de celebració del present consell. 

I pel que fa als escocells, hi ha 901 buits en el Districte Marítim.

Explica també que hi ha un Servei de Neteja que neta voreres i un Servei de Jardineria que
neta escocells però un no interfereix en el treball de l'altre. D'aquesta manera, si cau alguna cosa
en l'escocell, el Servei de Neteja no el neta. Si no es tracta l'escocell pel Servei de Jardineria, al
final no és més que un cúmul de porqueria i brutícia.No sols falten arbres sinó que els que tenim
estan plens de matolls i de brutícia.

El vocal del Grup Ciutadans, Marcos Serna, apunta que, normalment, quan es construeix
alguna cosa a València i per a això es requereix que es lleve un arbre, l'Ajuntament rep a canvi
arbres del mateix gruix i espècies similars.Per això li resulta difícil entendre que, amb tota la
construcció que s'executa a la ciutat de València, no hi haja en els vivers municipals arbres per a
reposar en els escocells buits.
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Per part del Govern, defensa l'argumentari en contra de la moció la vocal Dolores
Benlloch.

Es proposa el vot en contra d’esta moció donat que, malgrat que totes les persones volen
gaudir d’un barri amb gran quantitat d’arbres, fet que inclou la plantació d’exemplars en el
màxim nombre d’escocells possibles, esta iniciativa no aporta, malauradament, cap proposta que
no estiga ja contemplada dins dels projectes de plantació d’arbrat que ja es trobem en tramitació i
que seran executats/plantats en 2022.

Al projecte “València més verda II”, actualment en licitació, està prevista la plantació de
118 arbres en escocells buits al districte de Poblats Marítims, 80 en Camins al Grau i 62 al
districte d’Algirós.

Tots els escocells buits que s'hagen generat després de la data de redacció del projecte es
plantaran en la mesura de què es dispose de l'espècie adequada a la ubicació, en l'estació
adequada en funció de l'espècie a plantar, a partir del mes de desembre.

Per altra part, el percentatge d’escocells buits als 3 districtes municipals que composen la
Junta de Districte del Marítim suposen un percentatge molt baix respecte al total d’escocells, en
concret un 7’13%, percentatge que descendirà a quasi l’1% després de la plantació d’Una
València Més Verda II.

Pel que fa al control de la vegetació espontània de les jardineres situades al carrer Ramiro
de Maeztu (entre els carrers Duc de Gaeta i Peris Brell), tal i com s’ha explicat en la moció
anterior, es va realitzar el dia 3 de novembre de 2021. A més, està prevista la substitució de les
falles vegetatives produïdes. Estes substitucions es produiran sense cost per a l’Ajuntament,
donat que l’obra, realitzada pel servici d'Obres d'Infraestructures es troba dins del període de
garantia.

La vocal del Grup Popular, Mª Carmen Sánchez diu que li sembla molt bé l'argumentari
però està parlant de tot l'any 2021, en el qual s'han plantat molt pocs arbres i continua havent-hi
molts escocells buits. Com ja ha dit, el saldo entre arbres plantats i arbres perduts és negatiu. En
2020 sí que es van plantar arbres i es pregunta per què no en 2021. L'any hi ha diverses estacions
i també hi ha molts tipus d'arbres. Pensa que es poden plantar en diferents estacions. Aclareix que
el que manifesta són queixes que li trasllada el veïnat.

El vocal del Grup Popular, Fernando Argente, diu que aquesta proposta ja ha sigut
formulada en diverses ocasions. S'ha contestat que es faria però no ha sigut així. Falten arbres
pertot arreu, estan mal cuidats i no s'executa el que es diu en el Consell. No dona crèdit al que es
diu perquè, fins ara, s'ha incomplit.

El vocal del Grup Vox, Pedro Martínez, considera que és una política de bufar la sopa
freda. Sembla que estiguen esperant que es presenten mocions per a fer les coses.Al carrer
Ramiro de *Maeztu, els matolls i la mala herba són més alts que els arbres. Si no hi ha diners per
a plantar arbres, haurien de manar a algú perquè els netege. A l'estiu és un niu d'insectes. Demana
que s'endrece la ciutat.
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La vocal del Govern, Dolores Benlloch, diu que és important recordar que el PP, just abans
de perdre les eleccions al maig de 2015, va aprovar una contracta infradotada en termes
pressupostaris i de personal que impedeix atendre adequadament les necessitats que tenen les
infraestructures verdes i que és el contracte que, actualment, està en vigor. A més es va eliminar
la contracta de poda. Amb el nou contracte de jardineria, s'augmentarà el pressupost total anual,
aproximadament, un 50% respecte del contracte de 2015, modificat en 2019. I, en concret, es
recuperarà la contractació específica de poda que tindrà un increment del 89%. A partir de
desembre, començarà la repoblació dels escocells i de les noves varietats, quan estiga signat. La
licitació ja està ultimada i pendent d'una signatura i començarà al desembre, continuant en 2022.
Ara no s'ha pogut fer perquè el contracte actiu és el que es va signar en 2015. No hi havia diners,
ni contracta de poda, ni de neteja de jardins, ni de res. La contractació s'ha signat ara per a
implementar-la a partir de desembre i en 2022, quan es començarà a notar la nova contractació
així com la nova neteja i la nova replantació dels arbres que toquen en cada àrea, els arbres
adequats perquè molts s'han llevat per no ser els idonis i ara es replantaran els que toca.

Després del debat, se sotmet la moció a votació, quedant rebutjada per 4 vots a favor, 5 en
contra i l'abstenció de la Presidenta.

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Popular al Consell del Districte Marítim relativa a la
millora del manteniment, neteja i conservació de parcs i jardins.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto:  Mejora del mantenimiento, limpieza y conservación de parques y jardines

Los jardines y parques del Distrito Marítimo y, en concreto, los situados en la Calle
Serrería con Justo y Vilar y en la Calle Santos Justo y Pastor con Serrería, se encuentran en un
estado de conservación muy mejorable. La limpieza y mantenimiento de los mismos es más bien
escaso y los árboles brillan por la falta de poda, tapando las farolas. Los vecinos se han cansado
de presentar quejas a través de los cauces ordinarios habilitados por el Ayuntamiento, pidiendo la
subsanación de estas deficiencias, para después no ver atendidas sus peticiones. Adjuntamos
varias fotografías sobre el estado actual de algunos de estos parques.

Por todo lo anteriormente expuesto, se presenta la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO
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ÚNICA - Instar al Ayuntamiento de Valencia a mejorar, a la mayor brevedad posible, la
limpieza, el mantenimiento y la conservación de los espacios ajardinados, y del arbolado en ellos
ubicados, existentes en el Distrito Marítimo.
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Per part del Govern, el vocal Alexandre Durà explica que, amb la informació
subministrada pel Servei de Jardineria Sostenible, s'entenen moltes coses i s'explica l'alternativa
que proposa l'equip de govern.

El model de jardineria ha canviat respecte a l'anterior. D'una banda, és un model llastrat per
les limitacions pressupostàries, herència del govern anterior i per la situació de canvi climàtic.
Per tant, les mesures que s'estan duent a terme van en aquest sentit d'intentar que aqueix canvi
climàtic siga el menor possible.

Una altra raó de la proposta alternativa és que ja s'estan fent coses per a la neteja, la
conservació i el manteniment i per a la jardineria en general.Entre les mesures que s'estan
adoptant està el control de la vegetació espontània herbàcia en els escocells i això és part del nou
model. El que abans es considerava brutícia ara és positiu. Per a això cal tindre informació per a
adonar-se que té un sentit biològic. En primer lloc, perquè no es poden utilitzar herbicides,
prohibits per l'OMS fa ja temps. També perquè aqueixa vegetació espontània és beneficiosa per a
l'arbre ja que li proporciona fertilitat. Igualment, hi ha un control selectiu que a vegades no es
veu. I de fet hi ha 3 o 4 actuacions en funció de l'estat de cada escocell i del seu
desenvolupament.

Quant a la problemàtica en la gestió, cal remarcar el canvi de contracta al febrer de 2020 i
l'augment del pressupost en 846.707,82 €, IVA inclòs. El resultat va ser la contractació de dos
equips de 26 persones en total per a controlar la vegetació en els escocells. A més està el
problema de la plantació d'espècies d'arbrat inadequades a la climatologia de la ciutat o en llocs
incorrectes. I això no és d'aquest govern sinó de l'herència rebuda perquè aqueixos arbres ja
estaven en 2015. S'han plantat arbres que no són del clima mediterrani ni propis de València,
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com l'auró canadenc o el bedoll. I també hi ha arbres mal situats, que estan molt prop de les
façanes, la qual cosa és molt comuna amb el ficus o amb la lagunaria.

Quant als criteris de poda, el primer que cal dir és que no se segueix un criteri decoratiu i
això és el que el veïnat veu. S'està seguint un criteri biològic i no estètic i sobretot sostenible.
Entre els nous criteris que s'apliquen està el de millorar la qualitat de vida i reduir l'impacte del
canvi climàtic. S'estan fent campanyes periòdiques de poda. El que ocorre és que no es fan en el
mateix mes sinó que depén de l'espècie. Per això, es té la sensació que no s'està fent res. Però sí
que es fa encara que no tot és a l'hivern.

Per tot el que s'ha exposat, no poden votar a favor de la moció però ofereixen la següent
proposta alternativa:

1.      Que la regidoria de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la ciutat planifique les
actuacions de manteniment i resolució de les eventuals deficiències que detecte als jardins de
l’àmbit de la Junta de Districte del Marítim.

2 Que la citada regidoria continue amb la programació d’esporga, tal i com està previst.      
en funció de les necessitats i peculiaritats de cada espècie arbòria.

A continuació intervé el vocal del Grup Popular, Fernando Argente lamentant l'argument
de l'herència rebuda. I explica que, durant els 24 anys del govern del Partit Popular, es van
realitzar el Jardí del Túria, el Parc de Capçalera, Orriols, Rambleta, l'inici del Parc Central i més
de 300 jardins de barri. Així, l'herència no li sembla tan dolenta.

I respecte a la proposta alternativa, proposa la següent redacció:

1.      Que la regidoria de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la ciutat planifique,
aclarisca i execute les actuacions de manteniment i resolució de les eventuals deficiències que
detecte als jardins de l’àmbit de la Junta de Districte del Marítim.

2 Que la citada regidoria reforce la programació d’esporga, en funció de les necessitats.      
i peculiaritats de cada espècie arbòria.

Intervé la vocal del Grup Popular, Mª Carmen Sánchez dient que li sembla molt bé tot el
que s'ha parlat sobre la sostenibilitat, el no ús d'herbicides i altres però, si resulta que no es poden
utilitzar herbicides, pensa que aqueixes herbes poden controlar-se d'alguna forma perquè
produiran un augment d'insectes contra els quals no es pot utilitzar insecticides. Per això es
pregunta en què consistirà la qualitat de vida de la ciutadania.

El vocal del Grup Vox, Pedro Martínez, entén una jardinera no és un ecosistema. Si hi ha
una mala herba es talla, es poda i ja està. Una altra cosa és un gran jardí en el qual sí que es
podria deixar mala herba al voltant dels arbres. Però les plantes estan per a la gent no la gent per
a les plantes. Per això si les plantes porten la molèstia d'insectes i falta d'estètica, s'han d'arreglar.

El vocal del Grup Ciutadans, Marcos Serna, en primer lloc, agraeix que s'haja facilitat la
moció alternativa abans del debat de la moció presentada.I sobre el tema dels contractes, se li fa
difícil entendre que en un contracte no hi haja una clàusula de rescissió, per exemple, si totes
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dues parts no estan d'acord, si no s'està duent a terme alguna prestació, si no es pot ampliar, si no
es pot rescindir. I li estranya dels grans Serveis Municipals que tenim que s'haja redactat un
contracte de 6 anys i no s'haja pogut fer res.La Presidenta, Gloria Tello, explica que només cap la
modificació d'un 10% que, en un contracte milionari com el que ens ocupa, és insignificant.El
vocal contínua la seua intervenció per a referir-se al debat sobre les infraestructures verdes. Creu
que cal diferenciar entre el que és infraestructura verda, parc i vegetació. Són diferents tipologies
d'infraestructures verdes de les quals la ciutadania no és coneixedora però no cal dir-li que tot és
infraestructura verda que, al final, és el que ajuda a la ciutat a seguir els seus ritmes biològics.
Però això no significa que tots els escocells pertanguen a la infraestructura verda. Es vaig poder
compaginar l'estètica i la funcionalitat. 

Se sotmet a votació la moció alternativa, modificada a proposta del vocal del Grup
Popular, Fernando Argente, quedant aprovada per 8 vots a favor, un vot en contra i l'abstenció de
la Presidenta.

 

7 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Vox al Consell del Districte Marítim relativa a la
reparació del reixat i paret que limita la zona esportiva del parc situat en les calle Pintor
*Maella, *Av de Balears i carrer Vicente Beltrán Grimal.

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE MARÍTIM

 

Asunto: Reparación de la verja y pared que limita la zona deportiva del parque
ubicado en las calle Pintor Maella, Av de Baleares y c/Vicente Beltrán Grimal. 

PEDRO MARTÍNEZ ÁBALOS, Vocal del grupo municipal VOX en la Junta de
Distrito de Marítimo, presenta la siguiente  

 MOCIÓN

JUSTIFICACIÓN 

Hemos observado que en la zona deportiva del parque ubicado en las calle Pintor Maella,
Av. de Baleares y c/ Vicente Beltrán Grimal , se ha caído la verja y la pared que delimitan la
zona deportiva. Este hecho ha ocurrido hace más de DOS meses y al día de la fecha, no se ve
ninguna actuación de parte del Ayuntamiento.

En la Junta Municipal del Marítimo, celebrada el pasado 4 de octubre de 2021, el Grupo
Municipal VOX, presento una moción sobre la reparación urgente de la reja y la pared que



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 1

E
A
K
 A

F3
1
 I

0
p
O

 i
cD

V
 q

Id
F 

Y
2
p
j 
rX

0
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIO ADJUNTA CAP SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 19/01/2022 ACCVCA-120 2495705352444836476

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2021 20

delimita dicha zona deportiva, siendo rechazada por el gobierno, alegando que siendo
conocedores, se retiró los escombros de la pared y los paneles metálicos del tramo caído,
tramitándose la contratación para su reparación próximamente cuando se firme el contrato de
obras.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación, si procede, el siguiente

A C U E R D O

PRIMERO. – Instar al Ayuntamiento de Valencia a que se agilice el proceso
administrativo tras 4 meses de trámite y que de manera urgente se repare la verja y la pared, que
representan un peligro para las personas que pasean por el parque, así como quienes hacen
deporte en dicha zona.
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##ANEXO-1805351##
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Es retira la Moció per la part del grup proponent.

8 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Vox al Consell del Districte Marítim relativa a la
problemàtica residencial del circuit de Formula 1 de València.

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE MARÍTIM

Asunto: Problemática Habitacional del circuito de Formula1 de Valencia. 

PEDRO MARTÍNEZ ÁBALOS, Vocal del grupo municipal VOX en la Junta de
Distrito de Marítimo, presenta la siguiente 

 MOCIÓN

JUSTIFICACIÓN 

En el antiguo circuito de Formula1 de Valencia existe un asentamiento de chabolas con
más de 60 personas, viviendo en condiciones de pobreza extrema. En la anterior Junta de
Distrito, hemos preguntado por el Plan del Ayuntamiento para acoger a las personas que viven en
este asentamiento. Y no hemos recibido ningún Plan al respecto.

Por lo tanto, esta moción la basamos en un criterio de humanidad, de cara a los próximos
meses de bajas temperaturas y lluvias intensas

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación, si procede, el siguiente

 A C U E R D O

  . – Instar al Ayuntamiento de Valencia a solucionar de forma urgente, elPRIMERO
problema habitacional que sufren estas personas.

 

El vocal del Govern Municipal, Vicent Villanueva, defensa l'argumentari municipal per a
la proposició d'una moció alternativa.

En la comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports que es va dur a
terme el passat 18 de febrer de 2021 es va acordar la creació d’una comissió de treball
especialitzada, en el si del Consell d’Acció Social, formada per tècnics de les diferents regidories
municipals i organitzacions relacionades, que aborden la problemàtica dels assentaments
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segregats i estudien la recerca d’accions coordinades entre les diferents institucions, fórmules
d’actuació multisectorial i el disseny d’un pla d’intervenció transversal davant aquest problema
social, traslladant al Ple, a través de la Regidoria de Serveis Socials aquest acord.

Aquest acord de la Comissió es va dur avant amb el vot en contra del Grup Municipal
VOX. És per això que sorprèn que ara, membres del mateix grup municipal en el Consell de
Districte del Marítim, insten a l’Ajuntament a fer allò que ha votat en contra el seu propi grup.

La Delegació de Serveis Socials, dins de les seues competències, ha dut a terme, a través
del Centre Municipal de Serveis Socials de Natzaret, les següents actuacions:

S'ha reforçat i reorganitzat l'atenció a les persones que viuen en l'assentament del Circuit
de Fórmula 1, d'acord amb les recomanacions de prestar especial cura a persones i famílies que
visquen en entorns segregats i altament vulnerables, amb la finalitat d'atendre les necessitats
d'aquesta població. Tot això en coordinació i comptant amb el suport de l'Equip d'Atenció
Integral (EAI).

•          El Servei d'acolliment i atenció, s'ha encarregat de la recepció, atenció i diagnòstic
de les situacions de necessitats de les persones integrants d'aquest assentament, proporcionant
l'adequada informació, orientació i assessorament sobre les diferents prestacions del Sistema
Públic Valencià de Serveis Socials.

•                   Des del Servei d'inclusió social s'ha assumit el diagnòstic, la intervenció i el
seguiment per a la cobertura de les necessitats bàsiques de les persones de l'assentament.

Per a millorar la seua qualitat de vida s'han implementat Prestacions Econòmiques
Individualitzades (PEI) de manutenció i despeses excepcionals (pròtesis oculars, necessitats
odontològiques i despeses farmacèutiques).

En aquells casos que reunien requisits s'ha tramitat la Renda Valenciana d'Inclusió (RVI).

A més s'ha procedit a empadronar, a través del protocol d'empadronament en casos
especials, a totes aquelles persones de l'assentament que l'han sol·licitat.

Així mateix, s'ha mantingut coordinació amb entitats socials de la zona que estaven atenent
aquest assentament: Creu Roja Espanyola, Amics de la del Carrer i l'associació Haima Verda.

En relació a la cerca d'alternatives a la problemàtica residencial de les persones d'aquest
assentament es destaca la tasca duta a terme per l’Equip d’Atenció Integral (EAI):

Ha realitzat gestions de mediació i coordinació amb el Servei de Cooperació al
Desenvolupament i Migració, en relació a les possibilitats de recursos d'acolliment i residencials
per a aquest col·lectiu, havent-se oferit per part d'aquest Servei places en recursos d'acolliment
per a persones migrants.
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Després de la realització d'acompanyaments per part del EAI al Centre d'Atenció a
l'Immigrant (CAI) del Servei de Cooperació al Desenvolupament i Migració, totes les persones
que van acudir van rebutjar els recursos residencials que se'ls van oferir, indicant que les seues
característiques no s'ajustaven als seus desitjos i expectatives.

En quant al projecte Operació Fred respon a la necessitat de donar resposta institucional
per part de l'Ajuntament de València, en col·laboració amb diverses entitats dependents de la
iniciativa social, a les necessitats d'allotjament nocturn o de roba d'abric que poden presentar les
persones sense llar davant la previsible situació de descens rellevant de les temperatures amb
motiu de l'arribada dels mesos hivernals i que pot, especialment, posar en greu risc la seua salut.

El projecte es dirigeix a les persones sense llar que pernocten en la via pública, a la ciutat
de València, i que en cas de necessitat es faria extensiu a la població que resideix en
assentaments segregats, entre ells l'assentament del Circuit de Fórmula1.

La situació pot ser detectada a través de la pròpia policia local de València o notificada a
aquest cos per part de particulars o entitats a través del 092. A través del Servei d'Urgències
Socials, que pot detectar en les seues rutes de carrer i rebre avisos.

El Centre d'Atenció a Persones sense Sostre pot detectar situacions en el seu Centre i
també rebre avisos sobre persones sense llar a la ciutat.

S'estableix un calendari orientatiu que abasta els mesos de desembre, gener i febrer.

A més de repartiment de roba d'abric per a les persones que declinen acudir a centres
d'acolliment, l'obertura del CAUS, (Centre d'Atenció a Emergències Socials), com a recurs
extraordinari d'allotjament, gestionat per Creu Roja, amb 25 places per a acollir a les persones
sense llar que ho desitgen.

Per últim, i en relació a allò exposat en el cos de la moció, en el passat Consell de Districte,
amb data 4 d’octubre de 2021, el seu Grup Municipal no va preguntar per cap Pla sinó que va
formular la següent pregunta: L'Ajuntament de València té un cens de les persones que formen
l'assentament de barraques en l'antic circuit de Fórmula 1?

I la resposta que va rebre va ser la següent:

Des del Servei de Benestar Social i Integració a través de la Secció de Programes
d'Inserció Social i Laboral, es realitza el Cens de Vivenda Precaria que recull aquelles dades que
amb caràcter voluntari faciliten les persones i/o famílies que resideixen en vivenda precària.

El Cens de Vivenda Precària es considera una eina de treball per a les actuacions tècniques
que es realitzen des dels Centres Municipals de Serveis Socials (CMSS).

L'Assentament del Circuit de F-1, correspon a la zona d'actuació del CMSS de Natzaret.

Aquest Assentament es troba inclòs en el Cens de Vivenda Precaria d'aquesta Secció des
de novembre del 2019, mantenint-se fins a l'actualitat.
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Els ocupants de l'Assentament són homes d'origen africà, en la seua majoria saharauís.

És per tot l’exposat que formulem la següent:

MOCIÓ ALTERNATIVA:

Continuar oferint des del CMSS de Natzaret tots els recursos necessaris a les persones
assentades en l’antic espai de la Fórmula 1.

Continuar amb el treball de la Comissió de treball especialitzada en el si del Consell
d’Acció Social.

Se sotmet, després del debat, la moció alternativa a votació, quedant aprovada amb 5 vots a
favor i 5 abstencions.

9 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Vox al Consell del Districte Marítim relativa a la
problemàtica de la cura de la Jardineria.

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE MARÍTIM

Asunto: Problemática del cuidado de la Jardinería. 

PEDRO MARTÍNEZ ÁBALOS, Vocal del grupo municipal VOX en la Junta de
Distrito de Marítimo, presenta la siguiente  

 MOCIÓN

JUSTIFICACIÓN 

En la calle Ramiro de Maeztu, se han instalado unos maceteros. Estos maceteros han sido
colocados hace menos de un año y el estado de la Jardinería es lamentable.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación, si procede, el siguiente

 A C U E R D O

PRIMERO. – Instamos a la limpieza de la maleza de la C/ Ramiro de Maeztu entre Duque
de Gaeta y c/ los Leones en las nuevas jardineras que se instalaron. Ya que la maleza es más alta
que las plantas que pusieron, con el añadido problema de mosquitos.

Es retira la Moció per part del grup proponent.
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10 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Vox al Consell del Districte Marítim relativa a la
problemàtica de sorolls produïts en els concerts de la Marina de València.

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE MARÍTIM

 

Asunto: Problemática de ruidos producidos en los conciertos de la marina de
valencia. 

PEDRO MARTÍNEZ ÁBALOS, Vocal del grupo municipal VOX en la Junta de
Distrito de Marítimo, presenta la siguiente  

 MOCIÓN

JUSTIFICACIÓN 

Según quejas vecinales, se ha observado que el volumen de la música de los conciertos de
la Marina, impide el normal descanso de los vecinos. Valencia es una Ciudad con grandes
problemas de contaminación acústica y ante la pasividad del Ayuntamiento.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación, si procede, el siguiente

A C U E R D O

PRIMERO. –      Instar a los técnicos municipales a realizar un mayor control de los
decibelios en los conciertos de la Marina de Valencia, ya que impiden el normal descanso de los
vecinos.

El vocal que defensa la postura del Govern Municipal, Alexandre Crespo, explica que no
votaran en contra però proposaran una alternativa. I això perquè també són part del veïnat i
pateixen el soroll. Però no poden votar a favor perquè seria tant com dir que l'Ajuntament no està
fent res.

El que ha passat és una cosa típica de la burocràcia. Hi ha hagut queixes veïnals però no en
la forma adequada perquè es poguera actuar. 

Ací participen 3 instàncies de l'Ajuntament, que són el Servei de Platges, Qualitat Acústica
i de l'Aire, la Policia Local i el Servei d'Activitats. El problema és que no s'ha sol·licitat al Servei
de Platges, per la qual cosa no ha actuat. Respecte a la Policia Local, el 092 o el 112 poden
transmetre l'anomenada a una patrulla si és en el moment i passaria l'anomenada a la Unitat de
Districte, podent arribar-se, fins i tot, a un procés de mediació. Aquesta situació sí s'ha produït.
Però si algun ciutadà o alguna ciutadana presenta una queixa en l'administració per qualsevol
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1.  

mitjà regulat en el procediment administratiu, es remetria a l'o als serveis competents per a la
seua gestió.

La conclusió a la qual s'arriba és que en Activitats no han rebut cap denúncia per escrit pel
que no s'ha iniciat el procediment per a solucionar-lo.

Per l'anteriorment exposat, es proposa com a moció alternativa la següent:

"L'Ajuntament de València continuarà vetlant pel compliment de l'Ordenança Municipal
de Protecció contra la Contaminació Acústica en els procediments de concessió de permisos per a
activitats en via pública i durà a terme els procediments de comprovació pertinents en els casos
en què es produïsquen denúncies per molèsties al veïnat".

El vocal del Grup Vox, Pedro Martínez, diu que ningú perd el temps a anar al jutjat per a
denunciar que el dissabte el volum de la música estava molt alt. La Presidenta, Gloria Tello,
aclareix que al que es refereix el vocal del Govern és a fer un escrit en la comissaria de policia o
a l'Ajuntament. Pedro Martínez indica que és el mateix, que si van a comissaria passen allí el
matí. Gloria Tello diu que amb aquesta moció es té un major coneixement d'aquesta problemàtica
pel que agraeix la seua presentació al vocal del Grup Vox. El vocal Pedro Martínez diu que és
una qüestió de passar-se per allí i cridar l'atenció a qui corresponga. 

Després del debat, es vota la moció alternativa, quedant aprovada per 5 vots a favor, 3 en
contra i dues abstencions. 

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000319-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Municipal Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa la
tramitació de la rehabilitació de l'alqueria.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras la pregunta realizada en el anterior Consejo de Junta de Distrito, con número de
registro 05676-2021-000056, donde se nos dice literalmente,

“En data 9 de setembre de 2021 per la Secció Tècnica del Servei d'Activitats s'ha emés
informe amb caràcter desfavorable.”

Al confirmar que hay informes desfavorables, desde el grupo municipal de ciudadanos nos
preguntamos,

Respecto a la reforma de la alquería, ¿se ha comenzado a realizar algún trámite para
comenzar la rehabilitación?
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Les rogaría que no se dejarán preguntas por responder.

RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
DE GESTIÓ DE RECURSOS

La Regidora de Gestió de Recursos Lluïsa Notario s’ha reunit el divendres dia 26 de
novembre amb els veïns del barri de Penyarroja per a estudiar conjuntament el projecte de
rehabilitació de l’Alqueria del Tenis. Com saben, este projecte va ser una de les propostes més
votades en els pressupostos partitius 2021.

L’objectiu de la reunió ha estat explicar als veïns els detalls del projecte per tal
d’assegurar-nos que la rehabilitació que plantegem s’adapta als usos que han ells i elles ens
demanen, que son bàsicament com a equipament per a les Associacions de Veïns i les persones
majors del barri.

El Servici d’Arquitectura i Servicis Centrals Tècnics serà l’encarregat de dur endavant el
projecte bàsic i d’execució de la rehabilitació de l’alqueria que contemplarà la realització d’un
estudi estructural per tal de discernir si son necessaris treballs de reforç de forjats, pilars, bigues,
llindes i l’estructura de la coberta. Els treballs de rehabilitació consistiran, entre altres, en la
consolidació dels murs i la recuperació dels acabats exteriors i interiors, la substitució de fusteries
de fusta i elements de serralleria per uns altres del mateix material per a reproduir les peces
originals, la reparació i reposició de la coberta, afegint la capa d'aïllament tèrmic per a la
confortabilitat de l'edifici, recuperació de paviments i particions en bon estat, i la introducció
d'instal·lacions de sanejament, proveïment d'aigua, elèctriques, de climatització i seguretat.

Este Govern te la voluntat d’implicar a les Associacions de Veïns en la rehabilitació
d’edificis que, com l’Alqueria del Tenis, estan destinats a un ús veïnal.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000319-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Municipal Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa als
coloms del carrer Astúries.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

En la calle Asturias, concretamente en el número 28, suele haber una gran cantidad de
palomas en los árboles de la zona que hacen la vida imposible a los vecinos debido a la gran
cantidad de suciedad que generan.

Desde el grupo municipal de Ciudadanos, nos preguntamos,
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1.  
2.  

1.  

¿Se va a tomar alguna medida ante esta situación?
¿Se tiene controlada la colonia felina que hay en el mismo lugar?

Les rogaría que no se dejarán preguntas por responder.

RESPUESTA:

GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ
DE BENESTAR ANIMAL

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A LA
JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En la calle Asturias, concretamente en el número 28, suele haber una gran cantidad de
palomas en los árboles de la zona que hacen la vida imposible a los vecinos debido a la gran
cantidad de suciedad que generan.

Desde el grupo municipal de Ciudadanos, nos preguntamos,

1.    ¿Se va a tomar alguna medida ante esta situación? 

Ante su solicitud a esta Corporación de información sobre medidas para la reducción de la
población de palomas en el barrrio de Marítimo, en Calle Asturias, le informamos que, con el
objetivo de reducir las molestias producidas por la insalubridad debido a la presencia de palomas
en estos distritos, l’Ajuntament ha dispuesto varios dispensadores de pienso esterilizante para
palomas en las terrazas de edificios municipales en la ciudad a menos de 831 metros lineales de
la ubicación detallada (uno de ellos se encuentra ubicado a 954 metros), y otros dos a menos de
1500 metros, para que a corto-medio plazo no aumente y a largo plazo se reduzca la población de
estas aves en una proporción estadísticamente significativa.

En este caso concreto, y tras Inspección de la Sección de Bienestar Animal, se constata la
presencia de abundante comida (trozos de pan) en las jardineras del parque junto al número 28 de
dicha vía, lo que se debe a alimentadores incontrolados que impide que las aves se alimenten del
pienso anticonceptivo proporcionado por l’Ajuntament. Este aspecto es especialmente difícil de
controlar y en todo caso corresponde a la Policía Local filiar, apercibir y, en su caso, sancionar
dichas conductas prohibidas expresamente por la Ordenanza de Limpieza de esta Corporación.

Del mismo modo le informamos que desde el Ajuntament de València se está llevando a
cabo un seguimiento y control ético del número de ejemplares de dichas aves mediante un
programa de actuaciones a medio y largo plazo que está siendo utilizado con éxito en otras
ciudades europeas, y que se ha iniciado con la campaña “Valencia, ciudad amiga de los
Animales”. En este programa se trata la problemática de las palomas basada en cuatro escenarios,
en los que ninguno de ellos existe maltrato animal, mediante:

•    La administración, a través de tolvas automáticas, de pienso anticonceptivo que evita
que las palomas hagan una puesta de huevos viables. Este tipo de tratamiento con pienso es
seguro tanto para otros animales como para el Medio Ambiente;
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1.  

•    La instalación de palomares ecológicos en diferentes puntos de la ciudad favoreciendo
la concentración de una mayor cantidad de ejemplares y desde donde se controlan las nidadas
sustituyendo los huevos de cada puesta por huevos falsos evitando el nacimiento de nuevos
pichones y el aumento del número de ejemplares en la ciudad;

•       El requerimiento a los propietarios de viviendas abandonadas o deshabitadas los
cerramientos de las mismas para evitar el franco acceso, albergue, refugio seguro y posterior
anidamiento de estos animales;

•       Realización de campañas de concienciación y sensibilización ciudadana acerca de la
importancia de la alimentación controlada por los alimentadores en el entorno de los palomares
ecológicos para evitar la dispersión de los ejemplares, advirtiendo que el depósito de comida para
animales en cualquier punto de la ciudad careciendo de autorización específica para ello, supone
una infracción objeto de sanción.

No obstante lo anteriormente expuesto, esta zona se valorará como punto conflictivo para
futuras actuaciones de seguimiento y control de la avifauna, a fin de facilitar la convivencia entre
la biodiversidad animal urbana y la ciudadanía.

2.    ¿Se tiene controlada la colonia felina que hay en el mismo lugar? 

En relación a la colonia felina sita en la C/Asturias 28, desde la sección de Bienestar
Animal del Servicio de Sanidad del Ayuntamiento de Valencia y en respuesta a las materias de
las que esta Sección tiene competencias, se informa:

Los felinos a los que se refiere la Pregunta están incluidos dentro de la zona de actuación
del II Plan Colonial Felino de Ciudad de Valencia. El citado plan pretende el control de las
colonias felinas de la totalidad de la ciudad y sus pedanías a través del método de captura,
esterilización y retorno, al tiempo que se aprovecha este momento para la revisión sanitaria, y
desparasitación tanto interna como externa de la totalidad de los animales sometidos a dicho
método para que su retorno se realice con todas las garantías sanitarias.

No obstante, la implantación y desarrollo del plan en los diferentes barrios y
emplazamientos de la ciudad no es simultánea y se rige por criterios técnicos en función de
diversos factores, y aunque ya lleva varios meses implantado en la zona citada, no puede
determinarse ni concretarse una fecha aproximada de finalización del mismo.

Sin embargo, hasta que ese momento de finalización llegue, la gestión ética de la colonia
así como su alimentación y cuidados está a cargo de las y los colaboradores de colonias felinas
de la ciudad de Valencia que de forma voluntaria y autorizados por el Ayuntamiento de Valencia
desarrollan esta función así como se encargan de la comunicación de posibles problemas
sanitarios de los animales comunicándolo al ayuntamiento de su pedanía que mediante el grupo
de rescate de la empresa que gestiona el Núcleo Zoológico Municipal se encarga de la atención
veterinaria.

Concretamente, en la citada C/Asturias de la ciudad de Valencia existen varias colonias
controladas a varias alturas de la calle, siendo una de ellas la situada en el número 28 de la
misma.
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1.  
2.  
3.  

Que los técnicos veterinarios de esta sección han realizado varias actuaciones sobre felinos
de esa colonia y colonias adyacentes aplicando el método CER, esterilizando, revisando,
desparasitando y devolviendo a la ubicación de origen un número considerable de animales.

Que debido a la dificultad para mantener la colonia en unas condiciones correctas de
higiene y limpieza se está tramitando con el Servicio de Patrimonio la posibilidad de permitir el
acceso a las colaboradoras acreditadas que se encargan de la gestión ética de la colonia para
hacerse cargo de la limpieza de la misma.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000319-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Municipal Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa a la
vorera del carrer Joan Baptiste Muñoz.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

En la calle Joan Baptiste Muñoz, concretamente desde la calle Río Escalona hasta el
número 11 no hay un pavimento de losa hidráulica o adoquín como se puede ver en la fotografía
01.

Desde el grupo municipal de Ciudadanos nos surgen las siguientes preguntas,

¿Se va a colocar pavimento como en el resto de la calle?
¿Se picará el hormigón actual para dejarlo a la misma cota que en el resto de la calle?
Si es afirmativa la pregunta 1, ¿cuándo se va a realizar la intervención?

Les rogaría que no se dejarán preguntas por responder.

 

Fotografía 01. Fuente: Google Maps
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##ANEXO-1805256##
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RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRESIDENTA - COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT I
RENOVACIÓ URBANA, HABITATGE I MOBILITAT

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

En este caso corresponde a la propiedad de los solares existentes la ejecución de las obras
de urbanización correspondientes en el momento solicite la licencia de edificación.

Los detalles de ejecución se definirán, como es normal y habitual, en el correspondiente
proyecto de obra, y que por supuesto cumplirá con todas la condiciones que determine la
normativa vigente.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Municipal Popular al Consell del Districte Marítim relativa al
manteniment de l'enllumenat públic en nombrosos carrers del Districte Marítim.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Mantenimiento del alumbrado público

En numerosas calles del Distrito Marítimo las farolas se encuentran en muy mal estado,
resultando su mantenimiento muy deficiente desde la entrada del actual equipo de gobierno. Por
ejemplo, muchas de ellas están fundidas y/o sin pintar.  

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Cuál es el plan de mantenimiento de farolas del Ayuntamiento, más allá de la
sustitución de su difusor por modelos energéticamente más sostenibles?

2ª.- ¿Tienen pensado hacer alguna labor de reparación en las próximas semanas en aquellas
farolas fundidas, con desconchados y/o con manchas de óxido?
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3ª-. En caso afirmativo, ¿en qué puntos concretos de la ciudad y del Distrito Marítimo en
particular? ¿Con qué presupuesto contarán las citadas actuaciones? 

RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
DE GESTIÓ DE RECURSOS

1ª.- ¿Cuál es el plan de mantenimiento de farolas del Ayuntamiento, más allá de la
sustitución de su difusor por modelos energéticamente más sostenibles? 

En este punto debemos distinguir dos cosas diferentes. Por un lado, lo que en la pregunta
indica como “ ”, sonSustitución de su difusor por modelos energéticamente más sostenibles
operaciones de inversión, que se realizan con cargo a los presupuestos (Capítulo 6). 

Por otro lado, el “ ” debe aclararse queplan de mantenimiento de farolas del Ayuntamiento
el Mantenimiento de las farolas responde al contenido del Contrato de Mantenimiento, que es
considerablemente extenso, y en el que se realizan una serie de trabajos periódicos, unos
preventivos en los que se ve repasando el estado de la instalación, y otros correctivos, en los que
se revisa y repara la instalación cuando hay alguna reparación pendiente de resolver. Si se precisa
más información o alguna aclaración respecto al contenido de los planes de Mantenimiento, se
indica que figuran en el CAPITULO II del Pliego de Condiciones Técnicas del Contrato. 

También cabe indicar que, como Mejoras dentro de ese contrato, las adjudicatarias se han
comprometido a realizar sin coste unas transformaciones de una serie de faroles a Led mediante
elementos Retrofit.

Como la pregunta es “ y más adelante pregunta.- “¿Cuál es el plan de mantenimiento …? 
por los desconchados, se informa que hemos procedido a pintar con carácter de urgencia algunas
avenidas que estaban en muy mal estado de presentación, las Grandes Vías Marqués del Turia,
Fernando El Católico, el Paseo de La Alameda, y otros. (En la siguiente pregunta se amplía esta
información). 

2ª.- ¿Tienen pensado hacer alguna labor de reparación en las próximas semanas en
aquellas farolas fundidas, con desconchados y/o con manchas de óxido? 

De nuevo hay que distinguir dos cosas diferentes: Una cosa es la reparación de farolas
fundidas, que es una de las tareas de Mantenimiento correctivo que se realizan como prestación
de forma continua, 24 horas al día, durante todos los días. Se informa que esta tarea de
Mantenimiento se realiza permanentemente, y en caso de que se tenga alguna constancia de
farola fundida, calle apagada, o similar, solo hay que comunicarlo por los cauces normales
(teléfono, Web municipal, correo, etc). 

En el mismo contrato de Mantenimiento, se prevé la posibilidad de pintar las farolas, pero
con Coste adicional a la CFAPA, con cargo a la partida del Capítulo III Otros Trabajos, del
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Contrato de Mantenimiento. De esta forma estamos pintando lo que vemos más urgente, pero la
disponibilidad de esta partida no alcanza para la totalidad de la instalación, ni siquiera a lo largo
de toda la duración del contrato. 

Tenemos previsto proponer una inversión plurianual para pintura.

3ª-. En caso afirmativo, ¿en qué puntos concretos de la ciudad y del Distrito Marítimo
en particular? 

En estos momentos, y con cargo a la partida de Mantenimiento dentro del Contrato, se ha
empezado a pintar con carácter de Urgencia por estar en muy mal estado de presentación, las
Grandes Vías Marqués del Túria, Germanías, Ramón y Cajal, Fernando El Católico, La Alameda,
Blasco Ibáñez, Los laterales del Rio, y otras, etc. 

La planificación de las distintas actuaciones se realiza anualmente, según las necesidades
de cada distrito o barrio. La planificación del próximo año está pendiente de su finalización. Si se
desea proponer alguna calle en particular pueden comunicarlo, pero debe tenerse en cuenta que la
disposición económica no es muy elevada.

¿Con qué presupuesto contarán las citadas actuaciones? 

Respecto al presupuesto de las citadas actuaciones, disponemos dentro del nuevo Contrato
Mantenimiento de la cantidad inicial anual de 200.000 € más IVA, en cada zona, total 400.000 €
más IVA anuales, destinados a realizar los trabajos incluidos en el CAPITULO III ya
mencionado en el punto anterior. Debe contemplarse que este importe comprende además de la
pintura, la reposición de robos, la reposición de materiales obsoletos, báculos y armarios
oxidados, y otras partidas como limpieza, etc.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Municipal Popular al Consell del Districte Marítim relativa
l'ocupació de places d'aparcament per a persones amb mobilitat reduïda.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Plazas de aparcamiento para personas con movilidad reducida

La mayoría de las plazas habilitadas para personas con movilidad reducida se encuentran
ocupadas por vehículos sin la correspondiente tarjeta para aparcar, lo que hace que dichas
personas tengan que buscar sitio fuera de estas plazas para aparcar. Los vecinos se cansan de
llamar tanto a la Policía como al Ayuntamiento, día sí y día también, para combatir estos
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comportamientos y para habilitar más plazas de aparcamiento para personas con movilidad
reducida.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Se tiene previsto crear en las próximas semanas nuevas plazas de estacionamiento en
superficie para personas con movilidad reducida en el Distrito Marítimo? ¿En qué puntos
concretos? Interesamos desglose de los mismos.

2ª.- ¿Cuántas multas se han impuesto en lo que llevamos de año por la Policía Local a
personas sin la correspondiente tarjeta para estacionar su vehículo en plazas de aparcamiento
acondicionadas para personas con movilidad reducida?

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE
RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL
POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Plazas de aparcamiento para personas con movilidad reducida

La mayoría de las plazas habilitadas para personas con movilidad reducida se encuentran
ocupadas por vehículos sin la correspondiente tarjeta para aparcar, lo que hace que dichas
personas tengan que buscar sitio fuera de estas plazas para aparcar. Los vecinos se cansan de
llamar tanto a la Policía como al Ayuntamiento, día sí y día también, para combatir estos
comportamientos y para habilitar más plazas de aparcamiento para personas con movilidad
reducida.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Se tiene previsto crear en las próximas semanas nuevas plazas de estacionamiento en
superficie para personas con movilidad reducida en el Distrito Marítimo? ¿En qué puntos
concretos? Interesamos desglose de los mismos.

2ª.- ¿Cuántas multas se han impuesto en lo que llevamos de año por la Policía Local a
personas sin la correspondiente tarjeta para estacionar su vehículo en plazas de aparcamiento
acondicionadas para personas con movilidad reducida?

Respuesta a la pregunta 2:
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En la zona correspondiente a la 7ª UDI, Marítim, se han efectuado varios centenares
de denuncias por este concepto.

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE I INFRAESTRUCTURES DE TRANSPORT PÚBLIC

Remitimos respuesta a la pregunta que presenta Mari Carmen Sánchez y Fernando Argente
, en su  nombre y en el del grupo municipal Popular al Consejo de Distrito de Marítimo

1ª.- ¿Se tiene previsto crear en las próximas semanas nuevas plazas de estacionamiento en
superficie para personas con movilidad reducida en el Distrito Marítimo? ¿En qué puntos
concretos? Interesamos desglose de los mismos.

El distrito marítimo dispone de un total de 252 plazas de PMR. El Servicio de Mobilitat
Sostenible atiende todas las peticiones de nuevas plazas que se reciben, por lo que la
implantación de más plazas se realiza cuando se recibe una petición. El incumplimiento de las
condiciones de uso de estas plazas no justifica la necesidad de implantación de mayor número.

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000083-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Municipal Vox al Consell del Districte Marítim relativa a les
obres del Centre Cívic de la Plaça Francisco Goerlich.

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE MARÍTIM

Asunto: Obras del Centro Cívico de la Plaza Francisco Goerlich . 

PEDRO MARTÍNEZ ÁBALOS, Vocal del grupo municipal VOX en la Junta de
Distrito de Marítimo, presenta la siguiente 

 PREGUNTA

 

PRIMERO. –    Por la presente moción se solicita información sobre el estado de las obras
y previsión de finalización del nuevo centro Civico que estará ubicado en la Plaza Francisco
Goerlich.

 

RESPUESTA:
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ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta

             Las obras de rehabilitación del edificio municipal sito en la Plaza Francisco Javier
Goerlich Lleó (arquitecto) para centro cívico, se han iniciado el 20 de septiembre de 2021.

            El presupuesto de ejecución es de 371.537,22 € y el plazo de ejecución se estima en
4 meses

            El proyecto tiene por objeto potenciar la regeneración y rehabilitación del barrio de
Ayora mediante la rehabilitación y adecuación de los edificios de dicho barrio y la gestión de un
uso adecuado de los mismos, destinado a satisfacer las necesidades de la ciudadanía.

            El edificio a reformar es una edificación aislada situada en la Plaza Francisco Javier
Goerlich Lleó (Arquitecto). La plaza es el interior y conforma un patio de manzana abierto, al
que se accede a través de dos accesos desde la C/Maestro Valls y C/Industria. El edificio, de
774,73 m2 de superficie construida, se encuentra en el interior de una parcela de 2.768 m2.
Construido en el año 1949, cuenta con dos plantas, las cuales serán destinadas a Centro Cívico.
Al edificio se accede a través de dos puertas ubicadas, en un espacio aporticado situado a lo largo
de la fachada principal. En la planta Baja, además de estos accesos y recepciones, se proyectan
dos aulas, una sala polivalente y una sala de reuniones, tres aseos que han sido objeto
recientemente de una renovación completa, uno de ellos accesible a personas con movilidad
reducida, un despacho y una zona de cafetería tipo vending. Las dos salas de recepción dan paso
a dos escaleras, que dan acceso a la planta alta donde se ubicarán tres aulas, una biblioteca, un
despacho, un almacén y dos aseos que en la actualidad carecen de aparatos sanitarios y necesitan
de una intervención integral.

17. (E 1) RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS.

Mitjançant instància núm. 00118-2021-213497, el representant de l'associació veïnal Altres
*Kulturas, formula les següents preguntes:

"Como presidente de la asociación vecinal Otras Kulturas, expongo mi interveción y
preguntas para la Junta del Distrito Marítimo del 30 de noviembre de 2021:

- Agradecemos las respuestas dadas a anteriores intervenciones. Como siempre, se limitan
a escabullir el bulto y no dar soluciones, contestando solo a parte de las cuestiones. Por no variar.

- Preguntamos por la fecha en que se va a dar cumplimiento a la Disposición del Defensor
del Pueblo por que se urge al Ayuntamiento de València a actualizar la Ordenanza de Animales y
cumplir lo establecido en la vigente legislación sobre Perros de Asistencia.
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- Preguntar si el Ayuntamiento conoce y comparte algún tipo de corrupción en lo relativo
al funcionamiento del Servicio de Responsabilidad Patrimonial.

- Preguntar si el Ayuntamiento conoce lo establecido en el Código Civil en lo concerniente
al artículo 172 punto 1 párrafo 3 y su aplicación a la Lonja de Pescadores.

Preguntaría más cosas pero, visto que este Ayuntamiento solo quiere aplausos y
genuflexiones y que se toman cualquier pregunta, comentario, sugerencia de mejora o queja
como si fuesen ataques personales y actúan imbuidos de una deificación propia de otros
elementos pero no de servicios y servidores públicos, no preguntaré nada más. El resto lo
dejamos para otras instancias". 

Respecte a la pregunta sobre l'ordenança animal, la Regidoria de Benestar Animal contesta
el que segueix: La Concejalia de Bienestar Animal ya ha elaborado un borrador de ordenanza,
pero está la espera de la aprobación de las leyes autonómica y nacional de protección de animales
para ser coherentes y no entrar en duplicidades o contradicciones con normas de mayor rango
que las ordenanzas.

A continuació intervé la representant de l'AVV Ciutat Jardí manifestant el següent:

"PLAZA DE HONDURAS Y CIUDAD JARDÍN, DOS BARRIOS EN LUCHA POR SU
DERECHO AL DESCANSO.

¡El ruido mata! Según la Organización Mundial de la Salud (OMS), el ruido es uno de los
factores medioambientales que provoca más alteraciones en la salud. Son enfermedades
silenciosas, identificadas como causantes de muerte prematura.

Todos tenemos experiencia de pasar alguna mala noche ; ¡Imagínense Vds. sin dormir una
, sabiendo que la noche del jueves, viernes y sábado no será posible dormirsemana tras otra

hasta la madrugada!

Los barrios de Honduras y Ciudad Jardín se han convertido en un parque de ocio para
un público, mayoritariamente joven, que grita, ríe y canta en las terrazas hasta la hora de

 teniendo a su disposicióncierre y que después continúa la fiesta por las plazas y jardines
locales y máquinas que facilitan comida y bebida durante toda la noche. Esta situación pertuba
gravemente   la vida de los vecinos y ha convertido nuestras noches en fin de semana en un
infierno.

Las asociaciones vecinales de Plaza Honduras y Adyacentes y Ciudad jardín estamos 
por la ausencia de soluciones concretas del Ayuntamiento. A pesar de los meses queindignadas 

llevamos denunciando esta escalada de vandalismo que va más allá del ruido y del botellón, no se
ha satisfecho ninguna de nuestras reivindicaciones. El problema tiene su origen en la muy alta

. Gente joven atrae a más gente joven, y los locales deconcentración de locales y terrazas
alcohol barato se multiplican porque hay negocio, y en el Servicio de Actividades siguen
concediendo licencias porque a pesar de nuestras denuncias y las de los vecinos, no hay

. Y el Ayuntamiento, con su voluntad política de atajar el problema negligencia, ha convertido
.nuestros dos barrios en una zona de ocio nocturno descontrolado
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Mientras tanto, la Policía hace lo que puede, con falta de medios humanos y la
ausencia de voluntad política, son los únicos que entienden y respaldan el problema de orden
público que viven nuestros dos barrios.

También el Servicio de Contaminación Acústica, que ante las denuncias vecinales,
estableció del seguimiento en continuo de los niveles sonoros ambientales en las inmediaciones
tanto de la , mediante la instalación de Plaza Cedro como de la Plaza Honduras dos estaciones

. En la sesión ordinaria del 21 de octubre de 2021, de medición acústica el concejal Sr. Grezzi,
regidor delegado de calidad acústica y del aire, entrega los datos resultantes de las

.mediciones realizadas en Plaza de Cedro y Plaza Honduras del 8 de julio al 11 de octubre
Estas mediciones demuestras claramente como los valores de ruido registrados superan los que la
Ordenanza califica como .Zona Acústica Saturada

¿Medidas tomadas por el Ayuntamiento de València ante sus propias mediciones?
NINGUNA.

El 11 de noviembre los vecinos de los dos barrios salimos mayoritariamente a la calle,
cortamos la Av. de Blasco Ibáñez y al final de la MANIFESTACIÓN exigimos al
Ayuntamiento la inmediata puesta en marcha de un plan de convivencia basado en 11 puntos.

¿Respuesta del Ayuntamiento a la reinvindicación vecinal? NINGUNA.

El gobierno municipal al completo se esconde, nadie da la cara y responde a los
vecinos.

Denunciamos la inactividad y falta de propuestas del Ayuntamiento, que nos somete a la
. Por ello nos obliga a tener que recurrir a los tribunales paratortura de la privación del sueño

defender nuestro derecho al descanso y la salud, incumpliendo su propia Ordenanza de
 y todas las leyes de rango superior, derivadas deProtección contra la Contaminación Acústica

las directrices comunitarias, que se aplican a través de esta Ordenanza.

Y, por tanto, ¡porque está en juego nuestra salud! y porque no es posible vivir sin
 que emprenderemos acciones legales contra el Ayuntamiento endormir, ANUNCIAMOS

defensa de esos derechos y nuestra salud".  

LOS VECINOS DE LAS PLAZAS DEL CEDRO Y HONDURAS MANIFESTAMOS.

Que las plazas del Cedro y Honduras cumplen según las mediciones realizadas por el
Ayuntamiento los requisitos para ser declaradas zonas acústicamente saturadas (ZAS). Las
terrazas masificadas, el botellón y el vandalismo en estas plazas y sus zonas adyacentes,
perturban gravemente la vida de los vecinos y han convertido nuestras noches en un infierno.

Los vecinos, representados por las asociaciones vecinales de Plaza de Honduras y
Adyacentes y Ciudad Jardín manifestamos nuestro disgusto por la ausencia de soluciones
concretas del Ayuntamiento, porque a pesar de los meses que llevamos con esta escalada de
vandalismo que va más alló del ruido y del botellón, no se ha satisfecho ninguna de nuestras
reivindicaciones. Consideramos que el problema de fondo es la "zonificación", la muy alta
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concentración de locales y terrazas. El problema no es nuevo pero la resaca de la pandemia ha
hecho que se multiplique,  convirtiendo nuestros dos barrios en zonas de ocio descontrolado. 

Exigimos, por tanto, que el Ayuntamiento ponga en marcha de inmediato un plan de
convivencia en el que se recojan las siguientes reivindicaciones del movimiento vecinal:

1.- La reducción de horarios para locales y terrazas.

2.- Moratoria de licencias e inspección de actividad en los locales existentes.

3.- Colocación de más sonómetros para conocer nuestro mapa de ruido.

4.- Presencia policial disuasoria y mayor vigilancia, especialmente a partir de la hora de
cierre de los locales.

5.- Planes de baldeo y limpieza nocturna, inmediatemanente después del cierre de las
terrazas.

6.- Inventario de locales de pública concurrencia y del número de personas autorizadas en
cada terraza, para que se pueda tomar conciencia de cuántas personas ha permitido el
Ayuntamiento acumularse bajo nuestras ventanas.

7.- Prohibición de la venta de bebidas en vasos de plástico para llevar y de la venta de
comida durante toda la noche desde algunos locales.

8.- Mejor atención del 092 que evite bloqueos y fije protocolos de actuación.

9.- Agilización del procedimiento sancionador y facilitación del acceso gratuito de los
interesados a los atestados policiales.

10.- Adopción de medidas de comunicación y de sensibilización social.

11.- Organización de reuniones periódicas con responsables municipales y de Policía.

Denunciamos la inactividad y falta de propuestas del Ayuntamiento, que nos somete a la
tortura de la privación del sueño. Por ello nos obliga a tener que recurrir a los tribunales para
defender nuestro derecho al descanso y la salud, incumpliendo su propia Ordenanza contra la
Contaminación Acústica y todas las leyes de rango superior que se aplican a través de esta
Ordenanza.

Y, por tanto, anunciamos que emprenderemos acciones legales contra el Ayuntamiento en
defensa de esos derechos".

A continuació pren la paraula un veí per a dir que té dubtes sobre l'Observatori de l'Oci
Nocturn. Té entés que va haver-hi unes declaracions respecte a que el fòrum sobre aqueix
observatori aniria per districtes i que es faria dins de l'àmbit del districte. Pregunta quines notícies
es tenen sobre aquest tema. Pregunta també qui convocarà, a qui es convocarà, com es triarà a les
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persones representants del veïnat que hagen de formar part.Vol saber l'opinió de tots els grups
municipals sobre una sèrie de reivindicacions que es venen plantejant com el control
d'aforaments, la limitació d'horaris, una moratòria sobre possibles noves llicències.

La Presidenta, Gloria Tello, agraeix la intervenció i explica que, a conseqüència de la
desescalada, en moltes ciutats d'Europa i d'Espanya, es va produir aquest fenomen
d'aglomeracions massives, de gent jove que s'ajuntava per a fer botelló. En el cas de València, no
s'ha arribat a la gravetat d'altres ciutats però, encara així, sí que és veritat que, en aquesta zona i
alguna altra de la ciutat de València, va arribar un moment en què es va considerar que era una
qüestió a abordar. En aquest sentit, l'Alcalde va prendre les regnes. Es va tindre una reunió amb
les regidories implicades que podien abordar aquesta problemàtica perquè no sols s'aborda des
del punt de vista de la policia, s'aborda des de les regidories com les que concedeixen llicències
de terrasses, les de contaminació acústica, fins i tot, amb la de joventut, ja que, encara que és
molt difícil, cal pensar en com es va conscienciant a la joventut, encara que no siga ràpid, per a
buscar altres alternatives, perquè no és només alguna cosa que molesta i perjudica el veïnat, sinó
que afecta la salut de la pròpia joventut. En aquest sentit, després de la reunió es va decidir
activar l'Observatori de l'Oci, que va ser consensuat amb la participació, no sols de la policia i
altres departaments municipals, sinó amb representants que havien de designar el sector hostaler i
el veïnat. Però aquesta designació no s'ha dut a terme. Convida al veïnat present en el Consell a
triar un portaveu que assistisca a les reunions que es convoquen.D'altra banda, la policia reporta
que s'ha parat una mica el problema del botelló massiu, s'ha calmat una mica la situació que es
veia fa un mes. I s'estan fent més coses. Al juliol es van instal·lar dos mesuradors acústics, un en
plaça del Cedre i un altre en plaça d'Hondures. Això és molt important per a donar fe tècnicament
d'en quins moments se sobrepassen els límits. Es podria estudiar la possibilitat que el barri fora
declarat zona *ZAS però per a això es precisen aqueixos mesuraments.El Govern, després de
veure la situació d'aquesta zona en concret, es va coordinar. Alguna delegació vol comptar alguna
cosa en breu al veïnat. Estan acabant els informes i, quan estiguen, parlaren amb les persones
afectades.Manifesta tot el seu suport perquè dona fe de la realitat del que denuncien. Tot i que la
cosa s'ha calmat, cal anar més enllà perquè és cert que el dret al descans és un dret que mereix el
v e ï n a t .
A continuació intervé un veí del Barri d'Albors per a referir-se a dues qüestions:

En primer lloc, pregunta pel model de gestió que està previst per al futur centre cívic
cultural en el Xalet de Aben al Abbar i la data d'inauguració d'aquest centre perquè les obres
estan bastant avançades.En segon lloc, torna a formular una pregunta, ja realitzada en l'anterior
consell, i la resposta del qual va ser bastant vaga i no respon al plantejat en relació a un estudi
estratègic per a l'equilibri dotacional escolar a la ciutat de València. Exposa que “en el cas dels
nostres barris, en un quadre que es va fer en 2018, els habitants de Algirós ascendien a 35.000,
els de Camins al Grau a 65.000 i els de Poblats Marítims a 61.000. El govern d'Espanya ha
destinat 600 milions per a construir 37.000 places d'infantil en tota Espanya. I entenc que una
part correspondria als 161.000 habitants d'ací. Hui va haver-hi un plenari infantil a l'Ajuntament
per ser el dia de la Ciutat Educadora. I ací hem constatat que el veïnat es preocupa pels arbres i
els escocells, i em sembla molt bé. Però el tema de l'educació infantil és un tema absolutament
crucial i fonamental en aquesta societat i en aquest barri. Ací sembla que es deixa per a l'entorn
familiar i em preocupa molt que veïns del meu sector el vegen com un tema a resoldre per les
famílies.Ací es necessita en estat que responga a les exigències de la Constitució en
correspondència amb els drets que estableix per a xiquetes i xiquets i per a la ciutadania. Diuen
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que l'estudi es publicarà. I vull saber quin estudi s'està fent a nivell dels centres escolars infantils
a València perquè estem sentint això des de fa anys. És un tema realment important per a moltes
famílies, per a la conciliació del treball i de la vida familiar de centenars de joves.Ens preocupa
molt la vaguetat de la resposta de la Regidoria d'Educació”.

S'adjunta escrit explicatiu aportat.
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##ANEXO-1822145##

CONSTANCIA
coNsEJo DE DTSTRTTO JUNTA MUNtCTpAL DEL MARÍTIM (JMM)- 30 DE NOVIEMBREDE202:-

En la comprensión de que en el Estudio Estratégico pora el equilibrio dotdcíonal

escolor -pendiente de presentación pese a reiterados anuncios-, se establece la demanda v, por

lo tanto, la correspondiente creación de plazas públicas para el Primer Ciclo de Educación Infantil
en los L9 distritos de la ciudad, en el Consejo de la Junta Municipal del Marítim del pasado 4 de

octubre preguntamos por los datos (de demanda y previsiones) de una escoleta en Albors -con

posible área de influencio en barrios aledaños- y por los posibles espacios para la construcción de

la dotación que en su caso correspondiese, aludiendo a los t.497 m2 de los antiguos talleres de

la Cleop, como una opción a considerar.

La evasiva respuesta de la Concejalía de Educación, recibida el 25 de octubre, empieza por la rama

más alta (en el Estudio no se detallan los porcelos concretos que puedon ser odecuodas pora

construir nuevos dotaciones escolores); sigue con ramas intermedias sobre la finalización de un

centro en Orriols y proyectos iniciados en Cabanyal-Canyamelar y Malilla; y termina con una vaga

referencia a la voluntod del Ayuntamiento de extender lo red municipal de escuelas infontiles del

primer ciclo pora focilitor la concilioción de la vida familiar y loborol...

Reiterando la solicitud de conocer el todavía oculto Estudio Estratégíco y teniendo en cuenta que

hoy, Día lnternacional de la Ciudad Educadora, se ha realiza do un Pleno Extroordinorio lnfantil en

el Ayuntamiento con participación de más de cien niñas y niños de tres CEIP municipales, cabe una

reflexión dirigida a las/os representantes del gobierno y de la oposición y a las vecinas y vecinos

de los 15 barrios que confluyen en la JMM (cuadro adjunto), ampliable a los 88 que conforman la

ciudad de València:

Son muchos y diversos los temas importantes y urgentes que se tienen que abordar a nivel

económico social, sanitario, político y cultural en ámbitos que van de la casa familiar al planeta,

(la casa de todos), pasando por el barrio, la ciudad, la región y el país. Por ejemplo, en València se

debate y actúa cotidianamente (desde hace años y en algún caso décadas) en entidades o

plataformas políticas, técnicas, empresariales y ciudadanas públicas y prívadas, sobre la ubicación,

conexión, mejora, ampliación o reducción de infraestructuras viarias, ferroviarias y portuarias,

dotaciones públicas (de salud, educación o espacios públicos), vivienda, movilidad, arbolado, ruido

o estado del mobiliario urbano; pero la educación infantil (de 0 a 6 años), que es fundamental no

solo para la conciliación de la vida familiar y laboral, sino para cimentar la formación de las

personas que van a seguir interactuando entre ellas hasta el final de sus vidas, como con otras

especies y con la naturaleza, en la proximidad o la lejanía, desde diferentes visiones, posiciones y

ocupaciones, se suele considerar un tema privado y exclusivo de las familias.

Cuando se demanda una educación pública de calidad, de la guardería a la universidad, con

modelos exitosos en el entorno europeo, no se está atacando la educación privada, mixta o

concertada que coexisten en la sociedad española y a la cual hemos acudido o recurrido muchas

familias de València y toda España. Se demanda que el Estado aplique la Constitución y garantice

para todos los ciudadanos los derechos que consagra.

Cuando el Gobierno de España aprueba 660 millones de euros para construir y dotar 67.000 plazas

públicas de educación inlantil en todo el país está cumpliendo el mandato constitucional y

atendiendo una histórica demanda ciudadana. Y a los representantes de los partidos políticos (en

el gobierno y la oposición) junto con el vecindario de los barrios que confluyen en la Junta

Municipal del Maritim, nos corresponde preguntar, proponer y exigir la parte que en derecho y

justicia le corresponde a las niñas y niños de 0 a 6 años de nuestras familias, barrios y distritos.

GVR - Vecino de Albors
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Respecte del Xalet de Aben al Abbar, la Presidenta Gloria Tello explica que l'està
reformant Serveis Centrals Tècnics. És un edifici que, una vegada acabat, gestionarà la seua
regidoria. Es donarà trasllat a la Regidora responsable de Serveis Centrals Tècnic quant a la
finalització de les obres.Explica que va haver de refer-se una de les casetes de les torres
posteriors.Pel que respecta a l'ús, el pis de dalt es destinarà a la seu de la *Mostra de Cinema de
València. Però es té la intenció, perquè és la seua idea des de sempre, que hi haja dependències
que puguen ser usades pel veïnat per a activitats culturals. Se centrarà en la planta baixa. Quan es
vulga usar el pati o alguna de les instal·lacions de la planta baixa, se sol·licitarà pel veïnat.

A continuació, intervé un veí en representació de la Plataforma Veïnal de Penyaroja per a
referir-se als escocells buits. Els ha sorprés gratament una de les propostes presentades durant el
Consell que coincideixen amb les queixes que presenten en l'assemblea les veïnes i veïns. I
procedeix a llegir aqueixes queixes perquè els grups polítics s'esforcen a presentar la planificació
real dels passos que es pensen donar per a coneixement de tot el veïnat. “Des de fa més de 3
anys, venim observant una pràctica habitual en la gestió de l'Ajuntament. Els arbres inclinats,
malalts o secs es talen però no són reposats als carrers de Penyaroja. Ja es va manifestar la queixa
directament al vicealcalde, Sergi Campillo, en una reunió al juliol de 2020. Però, més d'un any
després, la situació segueix sense solucionar-se i cada vegada hi ha més escocells buits en el
barri. No crec que s'haja de recordar els més de 12 milions d'euros que l'Ajuntament recapta
anualment en taxes i impostos dels veïns de Penyaroja, així com la molt baixa inversió anual en
el nostre barri. Però resulta indignant que vies com Eduardo Boscá i l'Avinguda de Balears es
troben amb trams completament desforestats i que no són únics. Veiem exemples en el Passeig
de l'Albereda, Camí Penyaroja o al carrer Torán i Olmos. Els veïns diuen que estan farts
d'aquesta deixadesa. A més resulta bastant contradictori defensar d'una banda la lluita contra el
canvi climàtic i, alhora, fer desaparéixer a poc a poc les masses vegetals de la ciutat que ajuden a
eliminar el CO2 de l'aire. Tornem a sol·licitar que es replante en els escocells buits, es lleven les
males herbes i es cuide la poda dels jardins. Els veïns paguem els nostres impostos. Vostés han
de fer el seu treball”.

Gloria Tello diu que la temàtica s'ha abordat en la moció presentada. No obstant això,
donarà unes pinzellades. Igualment es traslladarà la problemàtica concreta del barri a la regidoria
competent perquè responga, més detalladament, a la qüestió concreta del barri.En el marc del
projecte València més verda II, que s'està licitant, està prevista la plantació de 260 arbres nous en
el Marítim, dels quals 118 aniran als escocells de Poblats Marítims, 80 a Camíns al Grau i 62 a
Algirós. Amb aquests 260 nous arbres, la Junta del Districte Marítim, que actualment té un
7,13% d'escocells buits, passarà a tindre un 1%. En tot cas, es dona trasllat de la pregunta a
Jardineria.

A continuació pren la paraula un altre veí i mostra fotografies de l'antic circuit de Fórmula
1, de com l'han deixat, dirigint-se a les vocalies del govern municipal. “Això és el que vostés que
estan en el govern han anat a netejar. Tinc més de 70 fotos. En algunes es veu com, des de la fira,
no es veuen els blocs perquè els tapen unes jonqueres. No han llevat els blocs. Les fotos fan
vergonya perquè ací viuen persones que eren a la sala fa un moment i s'han anat avergonyides.
No estem parlant ni d'animals, ni d'arbres, sinó de persones que han vingut per unes promeses
que no estan complint. La pròxima Junta tornarà a dir el mateix perquè no estan fent res. I que no
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em diguen que ha anat l'assistenta social de *Natzaret.Als partits que representen els podran
enganyar però a la gent que portem aliment, que portem mantes i que portem medicaments no
ens poden enganyar perquè som ací”. Demana que se li disculpe el to. 

La Presidenta diu que la queixa ha de presentar-se amb major precisió. Ha entés que es
referia a dues coses, la neteja de la zona i l'atenció social.

Finalment pren la paraula el representant de l'AV de Natzaret explicant que ha rebut la
resposta del PP a la pregunta formulada en anteriors plens relativa a les al·legacions al Pla
Especial Zona Sud II del Port. Vol recordar que l'Ajuntament i el Port tenen un deute pendent
amb aquesta part de la ciutat. La pèrdua de la platja de Natzaret i La Punta va ser una injustícia i
un error que no hauria de repetir-se, aquesta vegada, en el nord del Marítim.Insta els partits de
govern i oposició a sumar esforços per a reparar el mal causat amb 3 mesures:

1.- Descontaminar el final del llit natural del riu.

2.- Completar el Jardí del Túria fins a *Natzaret amb un parc de desembocadura obert a la
mar.

3.- Donar una solució hidràulica al final del llit històric pendent des de fa 35 anys i després
de 8 governs municipals diferents i que, a més, la solució ja estiga adaptada a l'emergència
climàtica que estem patint.

Pregue que els uns i els altres prenguen nota i espera resposta per a l'any vinent.

18. (E 2) RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 21:00 hores , estenent-se
la present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot la qual cosa com a secretaria done fe


